
Referat generalforsamling 21. september 2020 
 
 

Punkt 1. Valg af dirigent og af referent 
 
Linda blev valgt til dirigent  
Signe blev valgt til referent  
 
Punkt 2. Bestyrelsens beretning 
 
Med et halvt års forsinkelse sidder vi nu her klar til generalforsamling. 
Det har på alle mulige måder været et anderledes år for os alle, men på trods af at 
verden omkring os har været i brand, har alt gået sin vante gang i vores forening.  
 
Vi har, måtte aflyse et par arrangementer undervejs, men havde til gengæld en rigtig 
hyggelig aften med fællessang, hvor vi også fik hilst på vores naboer på Rylevænget.  
 
Bestyrelsen er virkelig et sted, hvor man kan stige hurtigt i graderne. For fem år siden 
startede jeg som suppleant og allerede et år efter var jeg formand. Jeg har altid lavet 
lidt sjov med at jeg var formand af navn og ikke af gavn – det er i virkeligheden ikke 
meget forkert, for hos os er det hele bestyrelsen der løfter i flok. Jeg har hele vejen 
igennem været så heldig, at have dygtige og kompetente bestyrelsesmedlemmer. 
Linda har været med i langt flere år end jeg selv og har en kæmpe viden omkring 
vores forening. Klaus har stort set altid stået for økonomien, om end det har været 
som revisor eller bestyrelsesmedlem. Med den anciennitet Linda og Klaus har, går 
jeg ikke helt galt i byen når jeg kalder Mikael for den nye dreng i klassen. Det er vildt 
fedt at have fået en udlejer med – og vildt fedt du arrangere dig – på trods af du ikke 
selv bor her.  
 
Som I nok kan høre er det et stærk hold jeg efterlader mig, når jeg i dag fratræder 
bestyrelsen.  
 
Det ændre ikke på, at vi fremadrettede skal se på, hvordan vi kan organisere os 
anderledes. Vi skal se på hvilke opgaver en bestyrelse skal løse og hvilke opgaver 
der kan deles ud til foreningens øvrige medlemmer – vi skal løfte i flok – alle 
sammen. Hvis bestyrelsen ikke bliver fuldtallig efter dagens generalforsamling skal 
en betalt bestyrelse drøftes.  
 
Jeg har også ønsket at den nyvalgte bestyrelse laver et forslag til næstkommende 
generalforsamling omkring fritagelse af kontingent for bestyrelsesmedlemmer.  
 
Alt dette kommer til at gøre det en smule dyrere at være medlem af vores forening, 
men det er en nødvendighed, når arbejdsbyrden ikke kan fordeles forholdsvis ligeligt.  
 
Jeg vil i hvert fald i dag bede den nyvalgte bestyrelse om at udarbejde forslag til den 
fremtidige drift af vores forening.  
  
Punkt 3 Fremlæggelse af regnskab 2019 
 
Ingen kommentarer  
 
Punkt 4  Fremlæggelse af budget 2020  
 



To husstande mangler at betale. Vi vil meget gerne opfordre til man får betalt, så 
 bestyrelsen ikke skal bruge unødvendig tid på at inkassere penge.  

 
Punkt 5   Orientering fra bestyrelsen omkring referater fra bestyrelsesmøder  
 
Det besluttes at der ikke længere sendes referater frem, men såfremt man er 
interesseret i dem skal man selv henvende sig til bestyrelsen.  
 
Punkt 6 Valg til bestyrelsen  
  
 Linda blev genvalgt 
  

Klaus blev genvalgt  
  

Jane har valgt at træde ud af bestyrelsen og der skal derfor vælges et 
 nyt bestyrelsesmedlem. Hanne Mette blev valgt i Janes sted og skal  

på valg til marts 2021 
 
Signe har valgt at træde ud af bestyrelsen og der skal derfor vælges et  

 nyt bestyrelsesmedlem. Der blev ikke valgt et nyt bestyrelsesmedlem  
 
Valg af suppleant  
Der skal vælges en suppleant hvert år. Der blev ikke valgt en suppleant.  

 
 Punkt 7 Valg af revisor  
  Poul Grøn modtager genvalg. Poul blev valgt  
 
 Punkt 8  Eventuelt  
  
 Der skal ses på om vores udendørslamper er placeret optimalt. 
 Der bakkes op omkring at bestyrelsen fritages for kontingent – punktet kommer på til  
 afstemning 2021. 
 Pølser og pomfritter var ikke et hit – vi går tilbage til smørrebrød.  
 
 

  
 
 
Signe Jørgensen  


